



**Высококачественная современная ванная комната с
серебряным зеркалом**



QINGDAO YUJING FANYU TRADING CO., LTD



COMMODITIES PARAMETERS

FANYU

Толщин	5 мм, 5, 5, 8, 8 мм, мм
Размер	400 * 3300мм, 1830 * 1220мм, 1650 * 2200мм, 1830 * 2440мм и т. д.
Фигур	Плоская, овальная, фигура, форма и т. д.
Заднее покрытие	Серый, желтый, зеленый и т. д.
Сведения о рельефе	Круглый край, плоское ребро, кромка волны, белвелде ребро и т. д.

Описание	2-мм Китайская Ванная комната с высоким качеством прозрачного с плавающим стеклом и двумя слоями серого, желтого, зеленого или другого цвета Италии Фези краски. Она может быть предоставлена в виде размера запасов или может быть вырезана и рельефна в соответствии с потребностями заказчика.
Преимущества	Четкие и точные изображения. Задняя краска оказывает сопротивление кислоте и влаге. Добавьте ощущение глубины в любую комнату. Миттот сутфаце является ясным и ярким, давая дестинкт и живую картину.
Сертификации	ИСО9001 интеркет TUV
Упаковки	Деревянные ящики с бумагой между двумя зеркальными кусочками, картонными коробками или адаптированными
Доставки	В течение 30 дней после получения сдачи на хранение ТТ или l/c



BATHROOM MIRROR

The imaging is clearer

THE IMAGING IS CLEARER



FINE GRINDING EDGE



THE BACKING PAINT
RESISTS ACID





FANYU MIRROR

We are diligent in producing ,providing you with high quality products

BATHROOM MIRROR

YUJING BATHROOM MIRROR IS USED WIDELY AROUND THE WORLD. IT IS PRODUCED WITH HIGH QUALITY CLEAR FLOAT GLASS AND TWO LAYERS OF GREY, YELLOW, GREEN OR OTHER COLORS OF ITALY FENZI PAINT. IT CAN BE SUPPLIED IN STOCK SIZE OR CAN BE CUT AND BEVELED TO SUIT CUSTOMER' S NEEDS.

VARIOUS SHAPES, LIKE FLAT, ROUND, OVAL, U SHAPE, S SHAPE, ETC., AND POLISHED EDGES LIKE ROUND EDGE(ALSO NAMED AS C-EDGE, PENCIL EDGE), AND FLAT EDGE, WAVE EDGE, BEVELED EDGE ETC. CANBE DONE, AND WE ALSO CAN BE DONE AS YOUT DEMANDS.



THE TWO OPTION IS TO MEET YOU



SILVER MIRROR



ALUMINUM MIRROR

MULTI SHAPE
OPTIONAL YOU LOVE

RECTANGULAR



ROUND



OVAL



S SHAPE



IRREGULAR
SHAPE



OTHER
SHAPE



IT CAN BE APPLIED TO ALL
KINDS OF SPACE





QINGDAO YUJING FANYU TRADING CO., LTD

PRODUCT CERTIFICATE

FANYU





PROFESSIONAL
PACKAGING PROTECTION
TRANSPORT



Qingdao Yujing Fanyu Trading Co., Ltd was registered in June, 2014. It is a subsidiary company of the Group. Based on the factories of the Group, we mainly dealing with the exporting.

The main products are: mirrors, glass, processing mirror glass.

The company owns independent import and export rights, the group Company has acquired ISO9001 quality certification system, ISO14001 environmental management certification system, TUV certification, South Korea KS certification, SGS certificate, and glass CCC certificate, etc.

With more than 10 years experience on mirror glass field, qualified RC&QC staffs and workers, imported machines and production lines; enthusiastic and professional sales.



OUR PRODUCTS SELLS WELL ALL OVER THE WORLD

BUSINESS

QUALITY

TIME TESTED